
ZÁPISNICA  

z výročnej členskej schôdze Pozemkového spoločenstva Snakov, konanej dňa 25. 02. 

2023          o 18,00hod v Kultúrnom dome Snakov. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

3. Správa o hospodárení PS Snakov v roku 2022  

4. Správa odborného lesného hospodára  

5. Správa dozornej rady o kontrole  

6. Rôzne  

7. Diskusia  

8. Návrh na uznesenie  

9. Záver. Občerstvenie  

  

1. Otvorenie  

Schôdzu otvoril a viedol predseda Pozemkového spoločenstva (ďalej len PS) Snakov Róbert 

Slota. Na úvod prítomných privítal a oboznámil s programom schôdze.  

Členská schôdza schválila program schôdze všetkými hlasmi prítomných členov. 

  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

Do návrhovej komisie boli zvolení Ľ. Sedlak a Ľ. Majdák. Za zapisovateľa bol určený Peter 

Slota a za overovateľov boli zvolení P. Mihaľ a H. Jakubová.  

  

3. Správa o hospodárení PS Snakov v roku 2022  

Správu o hospodárení PS Snakov za rok 2022 predniesol finančný hospodár výboru S. Čižmár. 

Podstatou správy bolo zhodnotenie príjmových a výdajových položiek vyplývajúcich z 

hospodárenia PS za minulý rok, kde zdroj príjmov tvoril predaj palivového dreva a  predaj 

dreva horšej akosti v celkovej sume 42 916,05 €.  Výdajovú časť tvorili náklady na ťažbu 

dreva a jeho rozvoz v sume 25 462,88 € , nákup stromčekov určených na výsadbu a 

zalesnenie holín 1500 €, náklady spojené s výsadbou stromčekov 187,40 € a poplatky z 

administratívnej činnosti v sume 357,50 € . V správe boli finančným hospodárom spomenuté 

aj neočakávané výdaje spojené s opravou ciest  v časti Vesne a  Titeľ. Ak by oprava ciest 

zrealizovaná nebola , nebol by ani možný príjazd ťažobnej techniky a samotná ťažba by 

nemohla byť vykonaná a uskutočnená. Náklady na opravu ciest predstavovali sumu 3201,16 



€.  Na záver finančný hospodár poďakoval dobrovoľníkom, ktorí sa zúčastnili  výsadby 

stromčekov čím boli ušetrené nemalé financie, ktoré by sa v opačnom prípade museli 

vynaložiť na komerčnú výsadbu.      

  

   

4. Správa odborného lesného hospodára(ďalej len OLH)  

OLH, Ing.M. Huraj,  podrobne informoval členov PS o priebehu ťažby uskutočnenej   v roku 

2022, oznámil objem vyťažených drevín v jednotlivých dielcoch v ktorých bola ťažba 

minulého roku uskutočnená. Ďalej informoval, že aj  v roku 2023 je plánovaná ťažba 

palivového dreva , tentokrát v dielcoch 341, 343, 344, a 322. Súčasťou plánu pre  tento rok je 

aj pokračovanie výsadby stromčekov na doteraz vzniknutých holinách o celkovej rozlohe 12 

ha a taktiež odstraňovanie  kalamít z minulého roka. V súvislosti s plánovanou výsadbou 

stromčekov bola  podaná žiadosť o predĺženie časového horizontu na jej dokončenie na dobu 

7 rokov.  

  

5. Správa dozornej rady(ďalej len DR) o kontrole  

Predseda DR, S. Piľar,  informoval ohľadom kontroly uznesenia z predchádzajúceho 

zasadnutia. Potvrdil zaslanie listu,  bývalému zhotoviteľovi  p. Zaletovi,   s výzvou na opravu 

poškodených lesných ciest a skladu jeho technikou a dať tieto cesty a sklad do pôvodného 

stavu, čo aj predtým sám ústne prisľúbil.  S. Piľar konštatoval, že do dnešného dňa oprava 

ciest zrealizovaná nebola. Riešenie prípadnou právnou cestou v tomto prípade nie je celkom 

možné, nakoľko výpovedná zmluva medzi p. Zaletom a pôvodným výborom PS Snakov bola 

podpísaná  a teda ukončená  bez akýchkoľvek pohľadávok voči p. Zaletovi. Predseda DR v 

ďalších bodoch informoval, že bola vykonaná podrobná kontrola účtovníctva PS Snakov k 03. 

04 . 2022 a to hlavne kontrola faktúr za predaj dreva externým odberateľom, ktoré 

sprostredkoval bývalý výbor PS Snakov. Kontrolou prijatých faktúr  boli zistené závažné 

nedostatky a pochybenia hlavne v stanovení veľmi nízkych predajných cien smrekového, 

brezového a bukového  dreva na dvore roľníckeho družstva v Snakove, v objeme 244,24 m3 . 

Predseda skonštatoval, že predmetné drevo bolo preukázateľne  rozpredané za nízke ceny, 

čím bolo PS ukrátené o možný vyšší zisk, alebo mohlo byť dané drevo využité iným,  lepším  

spôsobom.  Kontrolou  bolo taktiež zistené, že 08.06.2021 bola prijatá faktúra za nákup 

sadeníc stromčekov v sume 3600 €,  ktoré neboli do dnešného dňa fyzicky zistené, pri 

obhliadke lesných porastov.     

  

6. Rôzne  

Predseda PS R. Slota  oznámil prijatie výpovede členky DR Ivany Cingeľovej  a zároveň 

oznámil, že jej miesto bolo obsadené náhradníkom Milanom Legnavským, čo členovia PS 

Snakov zobrali na vedomie.   



V ďalšom bode výbor PS navrhol predajnú cenu palivového  dreva pre podielnikov v roku 

2023 na sumu 600 € za 10 m3. K danej problematike sa otvorila diskusia,  kde niektorí 

členovia namietali ohľadne zvýšenia ceny palivového dreva. Finančný hospodár S. Čižmár 

upovedomil členov, že cena môže ostať pôvodná a to 480 € za 10 m3, ale v tom prípade 

nebude možné  vyplácanie dividend podielnikom, lebo príjmy za predaj dreva v tomto 

prípade stačiť nebudú. Poukázal na zvýšenie očakávaných nákladov na ťažbu, výsadbu, 

opravy ciest a podobne. Predseda PS R. Slota skonštatoval, že cena 600 € za 10 m3 je 

stanovená tak, aby bolo umožnené  spravodlivé vyplácanie dividend podielnikom,  pokrytie 

všetkých nákladov a zabezpečilo sa celkové bezproblémové hospodárenie. Člen výboru S. 

Kolcun zhodnotil, že táto cena je ešte  pomerne nízka v porovnaní s momentálnymi trhovými 

cenami palivového dreva a ak podielnici očakávajú vyplácanie dividend, je potrebné túto 

cenu akceptovať. Po týchto pádnych argumentoch, členovia PS súhlasili, aby sa palivové 

drevo predávalo za navrhovanú sumu. Predseda PS podal informáciu, že žiadosť o kúpu 

palivového dreva je potrebné nahlásiť S. Čižmárovi do konca marca 2023.  

Predseda PS spolu s  výborom navrhli cenu 8€  za priestorový meter(pm) pri predaji vývratov 

bukového a brezového dreva v maximálnom objeme 7,5pm a 2€ za priestorový meter pri 

predaji tenkého konárového dreva po ťažbe v maximálnom objeme 10pm. Zdôraznil, že kúpa 

a obstaranie vývratov je možná len pre  tých členov PS Snakov, ktorí si kúpili a riadne zaplatili 

v plnej výške palivové drevo z PS Snakov.  Obstaranie vývratov sa uskutoční len v tých 

dielcoch, v ktorých neprebieha hlavná ťažba. Prítomní členovia PS  súhlasili s danými 

návrhmi.  

Členovia PS Snakov odsúhlasili predaj smrekového piliarskeho dreva, kde cena bude 

stanovená odborným lesným hospodárom v závislosti na kvalite dreva. 

Výbor PS v ďalšom bode navrhol odmenu 4 € / hod.  pre člena PS, ktorý sa zúčastní pri 

rozvozoch palivového dreva z dôvodu kontroly a dohľadu nad správnou  vykládkou. Členovia 

PS súhlasili s týmto návrhom.  

  

7. Diskusia  

V diskusii vystúpili viacerí členovia PS,  ktorí vyjadrili nespokojnosť s hospodárením 

predošlého výboru, hlavne čo sa týka predaja  dreva za nízke ceny a poznamenali že 

kompetentní by mali prevziať  zodpovednosť za spôsobené straty. Požadovali aj prípadné 

tresty.   Členovia výboru skonštatovali, že udeľovanie trestov iným osobám nie je v ich 

kompetencii.Po vyčerpaných témach ukončil diskusiu predseda PS  R. Slota.  

  

8. Návrh na uznesenie  

Člen návrhovej komisie Ľ. Sedlák prečítal návrh na uznesenie.  



9. Záver  

Predseda R. Slota poďakoval zúčastneným členom PS , ukončil schôdzu a pozval členov na 

občerstvenie.   

 V Snakove 25.2.2023 

 

Zapísal : Mgr. Slota Peter 

  

Overovatelia:  

  

Peter Mihaľ                                                                                           Slota Róbert 

                                                                                                                 predseda PS 

Helena Jakubová                                                                                                     

                                


